

A woman with long brown hair, wearing a white blouse, is smiling and shaking hands with another person whose arm is in a purple sleeve. The background is a blurred office setting.

**Besoin  
d'un stage ?**

## Merci pour l'intérêt que vous portez à notre organisation.

Les demandes de stages, accompagnées d'une **lettre de motivation** et d'un **CV**, peuvent être envoyées à l'adresse suivante :

**[candidature@caritas.lu](mailto:candidature@caritas.lu)**

Etant donné le nombre important de demandes, nous avons fixé quelques principes :

- Priorité aux **stages obligatoires** de **plus de 4 semaines** à faire dans le cadre d'études menant à un métier social (éducateur, assistant social, etc.). Les demandes sont à faire **au moins 3 mois avant le début du stage**.
- Pour toutes les autres demandes de stage, sans retour de notre part dans les six semaines, veuillez considérer que votre candidature n'a pas été retenue.
- Nous n'accueillons pas de jeunes de moins de 18 ans pour des stages d'observation dans les métiers du social, la charge mentale étant trop importante dans nos domaines d'action.

## Thank you for your interest in our organisation.

Applications for internships, together with a **covering letter** and **CV**, should be sent to the following address:

Given the large number of applications, we have established a number of principles:

- Priority will be given to **compulsory internships** of **more than 4 weeks**, to be undertaken as part of studies leading to a social profession (educator, social worker, etc.). Applications must be made **at least 3 months before the start of the internship**.
- For all other internship requests, if you do not receive a reply from us within six weeks, please consider your application unsuccessful.
- We do not accept young people under the age of 18 for observation periods in the social professions, as the mental workload is too great in our areas of activity.

**Merci ! Thank you!**